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ENSCHEDE – Mijn naam is Kim 
Heerink en voor u ligt mijn Be-
roeps Praktijk Vorming verslag. 
Mijn stageperiode heeft plaats-
gevonden van 25 januari tot 2 
juli 2021. Ik heb in totaal meer 
dan 761 uur stage gelopen bij 
DWF Mediamakers. De afgelo-
pen vijf maanden heb ik stage 
gelopen bij een bedrijf naar 
keuze om zo meer ervaring op 
te doen en te zien hoe het er in 
de praktijk aan toe gaat.

Toen ik opzoek ging naar een sta-
gebedrijf voor mijn eerste stage 
viel mijn keuze direct op DWF Me-
diamakers. Ik ben erg nieuwsge-
richt en daarom leek het mij leuk 
om bij een lokale krant stage te 
lopen. Ik heb in deze maanden veel 
nieuwe kennis opgedaan en ik heb 
een goed beeld gekregen van de 
praktijk. In mijn stageverslag leest u 
over mijn werkzaamheden bij DWF 
Mediamakers. Ook zijn mijn BPV-ta-
ken in dit verslag verwerkt.

Bedankje
Ik wil graag DWF Mediamakers be-
danken voor de mogelijkheid om 
bij hun stage te lopen. Ik heb het 
erg naar mijn zin gehad in de afge-
lopen maanden. Vooral wil ik mijn 
stagebegeleider, Mariska de Wildt, 

bedanken voor de leuke en leerza-
me tijd, de goede begeleiding en 
de tijd die zij aan mij heeft besteed. 
Ik kreeg veel en goede begelei-
ding en Mariska heeft mij erg veel 
geleerd en aanwijzingen gegeven 
waar nodig. Ook wil ik mijn stage-
begeleider Lotte bedanken voor de 
voorbereiding op mijn eerste sta-
geperiode en het tussentijdse- en 
eindgesprek.
   

Voorwoord en inhoudsopgave

Bedrijfsinformatie DWF Mediamakers
DWF Mediamakers is een kleine 
uitgeverij gevestigd in Boekelo 
en bestaat sinds 1999. DWF Me-
diamakers geeft onder andere 
een aantal lokale huis-aan-huis-
kranten uit, onder de naam van 
‘Hart van …’, die wekelijks op 
vrijdag verschijnen.

Zij geven de volgende lokale kran-
ten wekelijks uit: Hart van Ensche-
de, Hart van Hengelo, Hart van 
Almelo, Hart van Oldenzaal, Hart 
van Haaksbergen, Hart van Rijs-
sen, Hart van Nijverdal, Hart van 
Hof van Twente, Hart van Wierden, 
Hart van Losser en Hart van Noord-
oost-Twente.

Gekoppelde edities
De elf Hart-kranten zijn niet alle-
maal op zichzelf staande uitgaven. 
Zo is Enschede gekoppeld aan 
Haaksbergen, Almelo aan Wierden, 
Hengelo aan Hof van Twente, Rijs-
sen-Holten aan Hellendoorn-Nij-
verdal en Noordoost-Twente aan 
Oldenzaal en Losser. Deze koppe-
ling houdt in dat in het geval van 
bijvoorbeeld Enschede-Haaks-
bergen de voorpagina’s van bei-
de uniek zijn en de pagina’s erna 
hetzelfde zijn. Rijssen-Holten en 
Hellendoorn-Nijverdal is een uit-
zondering. Deze hebben meerdere 
unieke pagina’s.

Autopaper en Hart van Senioren
Naast de lokale kranten geeft DWF 
ook maandelijks de Autopaper uit, 
met lokale auto- en mobiliteitsnieuws. 
Door de Autopaper hoeven klanten 
niet ver te rijden bij een zoektocht 
naar hun nieuwe auto. De Autopaper 
wordt ook als apart blad uitgegeven 

in Deventer. DWF brengt zes keer per 
jaar de Hart van Senioren uit.

Drie teams
De uitgeverij van Dick Hüve bestaat 
uit drie kleine teams: verkoop, vorm-
geving en de redactie, waar ik samen 
met Mariska op kantoor werk. De 

hoofdredacteur Bjorn werkt groten-
deels vanuit huis. De redactie zorgt 
ervoor dat de kranten opgevuld wor-
den met artikelen. Wij krijgen dage-
lijks persberichten binnen die wij in de 
krant kunnen plaatsen. Ook doen wij 
regelmatig een interview om bijvoor-
beeld een goed doel te steunen of als 
er leuke activiteiten plaatsvinden. Het 
verkoopteam, bestaande uit Dicky, 
Paul, Jos en Linda, zorgt ervoor dat we-
kelijks promotiematerialen en com-

merciële stukken in de krant komen te 
staan. Zij zijn op zoek naar klanten en 
regelen alles wat daarbij komt kijken. 
Het vormgevingsteam, bestaande uit 
René en Stefan zorgt ervoor dat alles 
mooi in de kranten staat: zij doen alle 
vormgeving. Zij zorgen ervoor dat al-
les goed in de kranten staat voordat 
de krant naar de drukkerij gaat en zij 
maken de reclamestukken op.

Klanten DWF Mediamakers
De hartkranten bereiken in totaal 
ongeveer 256.900 huishoudens in 
Twente. Iedere vrijdag ligt er weer 
een krant in de bus met lokaal 
nieuws. De kranten zijn dus voor ie-
dereen uit deze regio. Ook zijn de 
klanten van DWF Mediamakers de 
ondernemers en bedrijven die pro-
motiemateriaal in de kranten willen 
hebben. Zij betalen voor de stukken 
in de krant en DWF levert publiciteit.
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Het eerste wat ik doe bij een nieuw project of interview 
is brainstormen. Wat wil ik precies in de krant hebben 
staan? Wat is belangrijk? Op basis van mijn ideeën voor het 
artikel ben ik vragen gaan opstellen. Deze vragen mochten 
niet te moeilijk geformuleerd zijn, omdat de cliënten het 
anders niet zouden begrijpen. Ik had een paar leuke vragen 
opgesteld. Daarna stuurde ik ter controle mijn vragen door 
naar mijn stagebegeleidster. Als zij nog suggesties had dan 
gaf zij dit aan.

Nadat ik de vragen op papier heb gezet en het interview 
heb gedaan denk ik na over het ontwerp van de serie. Hoe 
gaat het eruit zien? Hoeveel woorden wil ik eraan kwijt? 
Welke naam wil ik gebruiken voor de serie? Deze punten 
overleg ik altijd met mijn stagebegeleidster zodat we op 
één lijn zitten. Mijn stagebegeleidster was het eens met 
de naam ‘Bijzondere kunst’. Voor ieder artikel zitten we 
ongeveer rond de 200 woorden. Voor de opmaak van het 
artikel zijn we naar het vormgeving-team gegaan. Zij 
hebben het kader ontworpen voor mijn serie.

Keuzefase
Voordat ik begon met het interviewen van de cliënten heb 
ik eerst de vragen aan de begeleidster laten lezen. Zo wist 
zij welke vragen ik wilde gaan stellen en of deze vragen 
geschikt waren. Zij vond de vragen prima en zei dat de 
cliënten bijna alle vragen wel zouden gaan begrijpen 
maar dat ik de vragen misschien iets anders moest gaan 
formuleren. “Wie ben je, wat maak je en wat is jouw grote 
droom”? Dit waren een paar vragen die ik gesteld heb 
aan de cliënten. Tijdens het interview hielp zij mij soms 
ook door de vragen net wat makkelijker te stellen. Nadat 
ik meerdere cliënten had geïnterviewd kwam ik erachter 
hoe ik sommige vragen het beste kon stellen. De cliënten 
begrepen de meeste vragen nu goed en veel cliënten 
vertelden veel over de kunst wat zij hebben gemaakt.

Overleg
Ik vroeg aan de begeleidster van Aveleijn wat zij in 
gedachten had. Hoeveel artikelen wil je gepubliceerd 
hebben? Hoeveel tijd mag er tussen elk artikel zitten? 
Nadat ik met de begeleidster van Aveleijn heb gepraat 
over de wensen heb ik het ook met mijn stagebegeleider 
overlegd. Wij kwamen met het idee om één keer in de 
twee weken een cliënt in het zonnetje te zetten. De 
begeleidster van de cliënten had verder geen voorkeur. Ik 
was best vrij in dit project. Als een klant andere eisen had, 
zou ik mij hierop aanpassen. Nu was ik heel vrij en vond 
de begeleidster alles heel leuk en goed. Ze had verder 
weinig opmerkingen.

Brainstormen
en keuzefase

Ook al he-w twee oorn,
toch heure viej de dingen gin twee keer.

Vrijdag 30 juli 2021

BPV-taak 1: Atelier ‘t Meera
Naar aanleiding van een 
persbericht zijn wij geza-
menlijk op het idee geko-
men om een serie te be-
ginnen bij atelier ‘t Meera. 
Dit is een dagbesteding 
voor volwassenen met 
een (verstandelijke) be-
perking. De cliënten zijn 
dagelijks aan de slag om 

prachtige, unieke kunst 
te maken. Keramieken, 
schilderen, glazuren, de 
cliënten maken allerlei 
prachtige kunstwerken.

De kunstwerken en produc-
ten die door de cliënten van 
Atelier ’t Meera worden ge-
maakt worden verkocht op 

www.blijgoed.nl. Blijgoed is 
een overkoepelend verkoop-
platform opgezet door Spe-
cial Arts, een stichting die 
zich inzet voor kunst en voor 
mensen met een (verstande-
lijke) beperking. Op Blijgoed 
kunnen verschillende dag-
bestedingen hun prachtige 
kunstwerken tentoonstellen 
en verkopen.

Project
Ik had contact opgenomen 
met Tine Veldhuizen van Blij-
goed. Zij heeft mij de con-
tactgegevens gegeven van 
Aveleijn ‘t Meera en zo ben 
ik bij het atelier gekomen. Ik 
nam contact op met Mojgan 
Azimi Lisar, begeleidster bij 
Aveleijn. Ik had afgesproken 
dat ik iedere keer vier of vijf 
andere cliënten zou gaan in-
terviewen.

Wensen van de klant
Mojgan, begeleidster van 
de cliënten, was meteen erg 
enthousiast. Ze vond het 

een erg leuk idee en wilde 
meteen een afspraak maken. 
Op vrijdag 14 mei ben ik voor 
het eerst naar het atelier ge-
weest. Ik had kennis gemaakt 
met Mojgan en vervolgens 
hebben wij een gesprek ge-
had over hoe we het precies 
gaan doen. Wij hadden de 
afspraak gemaakt om eens 
in de twee een cliënt in het 
zonnetje te zetten. Op deze 
manier komt iedere cliënt 
een keer aan de beurt. Uit-
eindelijk hebben we beslo-
ten dat we van iedere cliënt 
een klein stukje in de krant 
zouden gaan zetten.

Vrij project
Ik was erg vrij in dit project. 
Ik mocht zelf een naam kie-
zen voor de serie. Het was 
ook de bedoeling dat als ik 
klaar was met mijn stage 
dat de serie dan nog zou 
doorgaan. Omdat ik iedere 
keer drie cliënten interview 
heeft DWF zeker nog voor 
een hele tijd genoeg artike-
len. Het is erg leuk dat zelfs 
na mijn stage de serie nog 
verdergaat. Dit is ook voor 
de cliënten erg leuk.

Voorbereiding en 
interviewen
Als eerste bedacht ik alle 
vragen. Het heeft mij on-
geveer vijftien minuten 
gekost om vragen te be-
denken. Daarna schatte 
ik de tijd in per interview. 
Ik verwachtte dat de duur 
van ieder interview onge-
veer een halfuur zou zijn. 
Per afspraak ging ik vier of 
vijf cliënten interviewen.

Toen was het zo ver, ik mocht 
de cliënten gaan interviewen. 
Ik had mij goed voorbereid 
op de interviews en ik zorg-
de ervoor dat ik alle vragen 
goed op papier had staan. De 
cliënten vertelden allemaal 
erg goed en enthousiast over 
hun kunst. Nadat ik de kun-
stenaars had geïnterviewd 
ging ik de artikelen schrijven. 
De uiteindelijke artikelen zijn 
ongeveer 200 woorden per 
stuk geworden. Ik deed onge-
veer vijftien minuten over het 
uitwerken van een interview. 
Nadat ik een artikel klaar had, 
zette ik het in Pubble en zorg-
de ik dat het artikel goed op-

gemaakt was. Het opmaken 
van een artikel kostte onge-
veer tien minuten.

Tijd
Ik ben drie keer naar atelier ‘t 
Meera geweest. In totaal ben 
ik er dus ruim zeven uur ge-
weest en heb ik veertien cli-
enten geïnterviewd. Bij iede-
re afspraak was ik twee uur 
of langer kwijt bij het inter-
viewen. Per cliënt en artikel 
was ik ongeveer 55 minuten 
bezig. In die 55 minuten heb 
ik de cliënt geïnterviewd, het 
interview uitgewerkt en heb 
ik het artikel in Pubble gezet. 
In totaal ben ik dus (onge-
veer) met dit hele project 
twintig uur bezig geweest. 
Ik had ook verwacht dat ik 
er veel tijd aan kwijt zou zijn. 
Het is een groot project en 
ik heb veel cliënten geïnter-
viewd. Als ik iemand inter-
view neem ik altijd het inter-
view op met mijn telefoon. Ik 
gebruik mijn laptop om het 
interview uit te schrijven en 
in Pubble te zetten.

Uitvoering van het 
artikel na interview
Na het interviewen en het 
uitschrijven van de inter-
views worden mijn artike-
len altijd gecontroleerd 
door mijn stagebegeleid-
ster Mariska. Als er nog 
fouten in zitten dan wijst 
zij mij hierop en dan kan 
ik het nog veranderen. 
Als alles is gecontroleerd 
stuur ik het artikel door 
naar de begeleidster van 
Aveleijn.

Nadat het artikel in Pubble 
was gezet, het programma 
waarin wij werken, stuurde ik 
het door naar Mojgan. Toen 
zij toestemming had gege-
ven hadden wij nog de laat-
ste puntjes op de i gezet en 
toen kon het artikel de krant 
in! Ik vraag altijd toestem-
ming aan de geïnterviewde, 
of in dit geval de begeleid-
ster, voordat de krant de deur 
uit gaat. Zo voorkom je dat er 
misverstanden ontstaan.

Mooi kader
Het vormgevingteam had 

een mooi kader ontworpen 
voor in de krant. De naam 
van de serie ‘Bijzondere 
kunst’ stond bovenin in het 
roze. Een pijltje verwees naar 
de naam van de cliënt. Nadat 
het ontwerp klaar was voor 
de serie heb ik dit laten zien 
aan Mojgan, de begeleidster 
van de cliënten. Zij vond het 
ontwerp erg mooi. Op vrij-
dag 4 juni was het eerst arti-
kel gepubliceerd.

Leuke ervaring
De begeleidster van Aveleijn 
was erg blij met het eindre-
sultaat en ikzelf ook. Ik heb 
erg veel tijd besteed aan 
deze serie en uiteindelijk was 
dit het ook zeker waard. Ik 
heb er ontzettend veel van 
geleerd en het was een hele 
leuke ervaring. De samen-
werking tussen de begeleid-
ster van Aveleijn en mij is 
goed verlopen. De commu-
nicatie verliep prima en we 
waren beide alle afspraken 
nagekomen. De artikelen 
zijn erg leuk geworden.
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Atelier ‘t Meera: de kunstenaars 
worden in het zonnetje gezet
ENSCHEDE – In het kunst 
en textiel atelier ‘t Meera 
van Aveleijn zijn volwas-
sen kunstenaars met een 
(verstandelijke) beperking 
dagelijks bezig met kunst 
op allerlei manieren. Het 
atelier biedt de cliënten de 
mogelijkheid hun creativi-
teit te ontplooien waarbij 
ze allemaal een eigen stijl 
ontwikkelen. Alle kunst-
werken zijn expressief, 
gemaakt uit spontaniteit, 
directheid en natuurlijk 
originaliteit!

De kunstwerken die door de 
cliënten van Atelier ’t Mee-
ra worden gemaakt worden 
verkocht op www.blijgoed.
nl. Blijgoed is een overkoe-
pelend verkoopplatform 
opgezet door Special Arts, 

een stichting die zich inzet 
voor kunst en voor mensen 
met een (verstandelijke) be-
perking. Op www.blijgoed.
nl kunnen verschillende dag-
bestedingen hun prachtige 
kunstwerken tentoonstellen 
en verkopen.

Speciale trainingen
Zo verkopen de cliënten 
van ’t Meera hun producten 
ook op www.blijgoed.nl. De 
cliënten hebben hiervoor 
verschillende trainingen 
gevolgd. Zo gingen ze in 
groepjes aan het werk om 
na te denken over een prijs, 
een naam voor het product 
en een beschrijving van het 
product. Ook kregen ze een 
fotografietraining waarbij ze 
leerden om hun eigen kunst-
werken te fotograferen.

Kosten
Als er een kunstwerk verkocht 
wordt, gaat een klein deel naar 
Blijgoed. Het grootste gedeel-
te gaat naar het atelier. Zo 
kunnen de materialen bekos-
tigd worden en kunnen er nog 
veel meer prachtige kunstwer-

ken gemaakt worden door de 
cliënten!

In het zonnetje zetten
Naast Blijgoed geeft ook Hart 
van Enschede mensen met 
een beperking een podium. 
Vanaf volgende week laat 
om de week een kunstenaar 
van atelier ‘t Meera zijn/haar 
talent en mooie kunstwerken 
zien. Meer informatie over 
Blijgoed en het atelier kun 
je vinden op www.blijgoed.
nl/atelier-meera.
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 Vechtscheiding   
 Het kan hard gaan in de politiek; ben je het ene moment 
winnaar van de verkiezingen, het volgende moment ligt 
je nest onder de boom, zoals hier gezegd wordt over een 
verbroken relatie en is alles anders. Het ene moment word 
je kandidaat-minister genoemd, het volgende moment zeg 
je, dat je voor jezelf begint. Pieter Omtzigt, daar hebben we 
het natuurlijk over, scoorde vooral in het linkse deel van het 
CDA. Voor deze doelgroep is er geen alternatief; alle van 
oudsher landelijke, linkse partijen krijgen om de oren, alleen 
D66 en de VVD bieden een ontsnappingsroute. Maar eigenlijk 
zijn deze partijen te liberaal en te individueel, ze missen een 
gemeenschappelijk doel. Ze zijn meer van “In Enschede is 
geen armoede”, een uitspraak van VVD-fractievoorzitter. 
Ook de rechtse, kleine partijen bieden geen onderdak voor 
de linkse confessionelen. Blijven de kleinere, lokale, linksige 
partijen over, die volgend jaar een alternatief kunnen zijn 
voor de principiële kiezer.

Pieter is uit de partij gestapt en dat had hij niet moeten doen. 
Hij heeft nu geen platform meer. Ayfer, zijn echtgenote blijft 
voorzitter van de CDA-fractie in de gemeenteraad. Daarover 
is op de sociale media een discussie ontstaan. Er kan geen 
twijfel bestaan over het recht van haar om fractievoorzitter te 
blijven van het CDA, maar gevoelsmatig zit er iets dubbels in. 
Zoiets als op vakantie gaan naar Griekenland, als de rest van 
de bevolking het land niet uit mag.

Ik heb de afgelopen dagen een paar keer de kreet gehoord 
“niemand moet denken, dat hij groter is dan de partij”. 
Het is niet waar, de mens staat altijd boven een partij, 
het is de toetssteen van het democratisch gehalte van de 
desbetre� ende instelling. Eén van de kritiekpunten op Pieter is 
dat hij onvoldoende energie zou steken in de problemen in de 
regio. Dat klopt wel een beetje; hij heeft prioriteiten op Malta, 
kop van Noord-Holland, Europees parlement, etc., maar 
de regio blijft weleens onderbedeeld. Op pagina 6 van de 
Tubantia van afgelopen maandag 14 juni staat dat Enschede 
304 slachto� ers heeft van de toeslagena� aire. Op de vraag 
of er geen voorschot aan de benadeelden uitbetaald kan 
worden, want het rijk vergoedt toch alle kosten, antwoordt 
PvdA-wethouder Arjan Kampman, dat er zeer schrijnende 
gevallen zijn, maar dat bevoorschotting incassoproblemen 
op zou kunnen leveren. Arjan en de rest van het college, ga je 
schamen. Het Rijk vergoedt de kosten! Waarom is het erg om 
alvast deze mensen in hun schrijnende situatie te helpen? 

Jan Visser   

 Jan Visser   

 A’j völle ceantn hebt, kö’j met ne 
schorre stemme nog mooi zingn.   

 Vrijdag 18 juni 2021   

 ‘t Bölke maakt plaats voor nieuwbouw
    ENSCHEDE – Er komt een 
einde aan een waar En-
schedees icoon: ‘t Bölke 
moet plaats maken voor 
nieuwbouw.

    De uitgaansgelegenheid 
werd geopend in 1972, waar-
door dit de langst bestaande 
gay-discotheek van Neder-
land en België is. De eigena-
ren sinds 1990, Frans Loohuis 
en Hans Oude Heuvel, had-
den al een tijdje met het idee 
om te stoppen. De coronacri-
sis gaf het laatste zetje.

Ontwikkelingsplan
Met de sluiting van ‘t Bölke 
ontstaat ook een mooie kans 
voor herontwikkeling van dit 
gebied. Naast de uitgaans-
gelegenheid worden ook 
twee naastgelegen perce-
len straks ingevuld met een 

nieuwbouwplan. Ontwikke-
laars Aka-pa en Dura Vermeer 
werken met de gemeente 
en architect aan een ont-
werp dat past bij de stedelij-
ke woonomgeving. Er moet 
dan woonruimte komen voor 

verschillende doelgroepen, 
aangevuld met horeca in 
combinatie met toekomst-
bestendige werkplekken. Dit 
alles in een modern complex 
tussen de Molenstraat en Kor-
te Hengelosestraat, pal naast 

het Stadskantoor en op let-
terlijke steenworp afstand van 
het station en stadshart. Deze 
ontwikkeling past ook binnen 
de bredere gemeentelijke am-
bitie om in het Centrumkwa-
draat meer dan 1.000 nieuwe 
koop- en huurwoningen te 
realiseren. Wethouder Jeroen 
Diepemaat: “De komende 
jaren ligt het accent op het 
ontwikkelen van de zuidkant 
van de Molenstraat. Dat er nu 
al partijen zijn die hier willen 
investeren zegt in mijn ogen 
veel over het vertrouwen van 
de markt in het Centrum-
kwadraat. Realisering is nog 
wel onder voorbehoud van 
vaststelling door de gemeen-
teraad. Maar het is natuurlijk 
wel jammer dat een icoon als 
‘t Bölke geen onderdeel meer 
zal zijn van het Enschedese 
uitgaansleven.” 

 Bouw Janninkkwartier Enschede gestart
    ENSCHEDE – Vanwege 
corona was het vorig jaar 
niet mogelijk om de start 
van de bouw van 30 huur-
woningen in het Jannink-
kwartier feestelijk in te 
luiden. Inmiddels is de 
bouw van de woningen 
gestart en is er alsnog 
een o�  cieel moment ge-
organiseerd. Op 10 juni 
gaven de gemeente En-
schede, bouwbedrijf Nij-
huis Bouw en gebieds- en 
vastgoedontwikkelaar 
VanWonen het feestelijke 
startsein voor de bouw 
van dit deel van de nieu-
we stadswijk.

    De 30 ruime huurwoningen 
zijn onderdeel van Het Jan-
ninkkwartier, een duurzaam 
en groen stadshof met in 
totaal 150 woningen. De 30 
huurwoningen worden door 
VanWonen opgenomen 

in het eigen woningfonds. 
Al deze woningen worden 
duurzaam gebouwd met een 
EPC-score 0 en aangesloten 
op het warmtenet. Daarnaast 
worden de woningen zeer 
compleet opgeleverd, met 
luxe badkamer en keuken. 
De wanden worden voorzien 
van behang en op de vloeren 
ligt PVC en laminaat. Ook de 
tuinen zijn ingericht. Kortom: 
de toekomstige bewoners 
hoeven alleen nog maar hun 
spullen te pakken.

Aanwinst voor Enschede
“Een van de grootste uitda-
gingen van Enschede is om 
talenten vast te houden en 
aan te trekken. Maar dan 
moeten er ook passende wo-
ningen beschikbaar zijn. De 
toevoeging van de duurdere 
huurwoningen van VanWo-
nen helpt om het wonin-
gaanbod voor deze groep 

groter en aantrekkelijker te 
maken”, aldus wethouder Je-
roen Diepemaat. Niet alleen 
het deelplan, maar ook de 
fi jne samenwerking maakt 
het mede mogelijk dat En-
schede in de loop van het 

jaar een mooi woonplan 
rijker is. Naar verwachting 
wordt het Janninkkwartier 
in het laatste kwartaal van 
2021 opgeleverd. Meer in-
formatie op: www.hurenin-
janninkkwartier.nl. 
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Wie ben je? Wat doe je?
    Ik ben Chantal Ganglbauer en 
ik ben 31 jaar oud. Drie dagen 
in de week werk ik bij atelier ’t 
Meera. Ik ben hier altijd bezig 
met kunst.

Wat voor soort kunst 
maak je?
    Ik maak heel veel. Ik ben altijd 
bezig met nieuwe projecten. 
Ik heb al eerder olifantjes 
(Luckyfant) gemaakt van ke-
ramiek. Nu ben ik bezig met 
mijn zelfbedachte project: 
monsters. Ik maak allerlei 
enge monstertjes van klei. 
Ik ben met kleine monster-
tjes begonnen en ik ga ze nu 
steeds groter maken. Ik heb 
ook Godzilla gemaakt. Mijn 
inspiratie voor mijn monster-
project komt door enge fi lms.

  Waarom vind je het 
maken van kunst leuk?
    Ik heb interesse en plezier 
in kunst. Ik vind kunst heel 
gaaf om te zien en nog leu-
ker om zelf te maken. Ik 
fantaseer graag over kunst 
en over mijn zelfgemaakte 
monsters. Ik daag mezelf 
graag uit en dit kan ik bij het 
maken van kunst. Ik geef ook 
niet op. Als iets niet lukt dan 
probeer ik het nog eens. Ik 
ben echt een doorzetter.

Wat is jouw grote 
droom?
    Mijn grootste droom is om 
een keer mijn monsters te 
exposeren bij Art Brut Bi-
ennale in Hengelo en om 
met mijn kunst een prijs te 
winnen.   

VanWonen opgenomen gaanbod voor deze groep 
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Evaluatie project kunst
Na veertien interviews en 
twintig uur ben ik klaar 
met de interviews en is 
de serie begonnen in de 
krant. Ik heb tijdens deze 
stageperiode veel leuke 
artikelen geschreven en 
ik heb veel mensen geïn-
terviewd, maar toch was 
dit wel echt een van de 
leukste opdrachten wat ik 
heb mogen doen in deze 
vijf maanden. Het contact 
met de cliënten vond ik 
ontzettend bijzonder. Ze 
vonden het allemaal leuk 
en ze vertelden super 
goed over zichzelf en de 
kunstwerken wat ze heb-
ben gemaakt.

Naar mijn idee heb ik veel 
geleerd van dit project. Ik 
heb een hele andere manier 
van interviewen ontdekt. Ik 

moest de vragen anders for-
muleren en soms moest ik de 
vragen toelichten. Ik vond dit 
erg lastig in het begin. Ik stel-
de de vragen vaak erg lastig 
waardoor de cliënten de vra-
gen niet begrepen. Nadat ik 
meer cliënten had geïnter-
viewd ging het steeds beter 
en wende ik meer aan de ma-
nier van interviewen. Ik stel-
de de vragen makkelijker en 
het contact met de cliënten 
was ook verbeterd. Vol trots 
vertelden de kunstenaars 
over de kunstwerken. Dit was 
zo leuk om te zien.

Verschillende kunst
De cliënten hebben stuk voor 
stuk verschillende interes-
ses en tijdens het uitwerken 
van de interviews merkte ik 
dit vooral. Iedereen had een 
andere droom en een andere 

stijl van werken. Bij een cliënt 
kon je zelfs de Turkse cultuur 

proeven in de kunstwerken. 
Dit was heel speciaal om te 
zien.

Enthousiast
De cliënten vertelden voluit 

over hun grote droom en 
wat zij met de kunst willen 
bereiken. Dit was ontzettend 
leuk om te horen. Stuk voor 
stuk waren ze erg enthousi-
ast. Bij het uitwerken van de 
interviews hield ik rekening 
met dezelfde vragen. Ik bleef 
in één lijn werken. De teksten 
mochten verschillen van el-
kaar, maar het moest wel een 
serie blijven en dus in dezelf-
de stijl blijven. Daarom werk-
te ik zelf ook alle artikelen uit 
zodat de schrijfstijl precies 
hetzelfde blijft. Deze heb ik 
doorgestuurd naar mijn sta-
gebegeleidster zodat zij ze 
kan plaatsen na mijn stage.

Mooie ervaring
Ik vond het een geslaagd 
project. Het voldeed aan al 
mijn verwachtingen en het 
was zelfs beter en leuker! Al-
les is goed gegaan. De inter-
views verliepen super goed 
en ook de samenwerking 
verliep helemaal prima. Alles 

is volgens plan gelopen en er 
zijn verder geen problemen 
ontstaan tijdens mijn project. 
Ik heb alleen maar positieve 
woorden over deze ervaring 
en dit project. Ik ben blij dat 
mijn stagebegeleidster mij 
de kans heeft gegeven om 
mijn eigen serie te beginnen. 
Ik werd erg vrijgelaten en dit 
vond ik wel heel fijn. Ik kreeg 
begeleiding wanneer dit no-
dig was maar verder mocht 
ik veel zelfstandig werken.

Bijzondere interviews
Ik heb veel geleerd van het 
interviewen. Ik moest de 
vragen op een hele ande-
re manier formuleren. Hier 
had ik in eerste instantie wel 
moeite mee, maar elke keer 
ging het weer een stuk beter! 
Ik had al vaker een interview 
gedaan, maar nog nooit op 
deze manier en ook niet met 
mensen met een verstande-
lijke beperking. Het was heel 
bijzonder.

Presentatiefase
Zoals eerder aangegeven 
worden mijn artikelen 
altijd twee keer gecon-
troleerd. Zowel door mijn 
stagebegeleidster als door 
de geïnterviewde (of be-
geleidster). Hierdoor we-
ten we zeker dat er geen 
fouten in het artikel zitten. 
Ik heb veertien cliënten 
geïnterviewd, en ieder ar-
tikel stuur ik door naar de 
begeleidster van Aveleijn. 
Zij controleert het maar 
print het ook uit en geeft 
het aan de cliënten. Alle 

artikelen werden in een 
mapje bewaard. De cliën-
ten waren stuk voor stuk 
ontzettend enthousiast 
en ze konden niet wach-
ten om hun eigen kunst-
werken in de krant te zien 
staan. 

Introductie
Voordat wij de eerste cliënt 
in de krant hadden gezet, 
had ik nog een artikel ge-
schreven om de serie te 
introduceren. Hierin vertel-
de ik over de nieuwe serie 

en wat Blijgoed inhoudt. 
Op deze manier komen de 
komen de artikelen van de 
cliënten niet uit het niets 
en weten de lezers waar-
over het gaat. Na het schrij-
ven van de introductie heb 
ik hem nog laten controle-
ren door Mojgan. Zij had 
het artikel goedgekeurd 
en toen ging het artikel te 
krant in! Ik stuurde de tekst 
en de hele opmaak van het 
artikel naar Mojgan. Zo 
had zij ook een goede in-
druk gekregen van hoe het 
er daadwerkelijk uit ging 
zien. Zij was over zowel de 
opmaak als de tekst erg te-
vreden.



Voorbereiding en interview 
Zonwering Nijverdal
Voor mijn interview met 
de eigenaar met Zonwe-
ring Nijverdal wilde ik mij 
eerst goed voorbereiden 
op het gesprek. Ik wist vrij 
weinig van zonwering af, 
dus het eerste wat ik ge-
daan had was informatie 
opzoeken over zonwering 
en het bedrijf. Nadat ik 
iets meer kennis had op-
gedaan was ik begonnen 
met vragen bedenken 
voor het interview. Hierbij 
gebruikte ik het persbe-
richt opnieuw om te kij-
ken welke informatie er 
ontbrak.

Uiteindelijk was ik best wat 
tijd kwijt aan de voorberei-
ding van het interview. Dit 
was de eerste keer dat ik een 
commercieel artikel zou gaan 
schrijven. Ik deed over voor-
bereiding van het interview 
ongeveer dertig minuten.

Materialenlijst
Voor het interview had ik op-
nameapparatuur nodig en 
mijn laptop waar de vragen 
op stonden. Ook had ik mijn 
stagebegeleider nodig om de 
vragen te beoordelen. Zij had 
uiteindelijk nog wat sugges-
ties en dit heb ik meegeno-
men tijdens mijn interview. 
Nadat ik het artikel had ge-
schreven heb ik het in Pubble 
gezet zodat ik het artikel kon 
opmaken. René Reinders van 
Zonwering Nijverdal zou een 

foto aanleveren voor bij het 
artikel.

Interview
Toen was het zo ver: ik ging 
de eigenaar van het bedrijf 
interviewen. Ik was best wel 
gespannen, meer dan bij 
andere interviews. Ik had de 
afspraak gemaakt om het in-
terview telefonisch te doen. 
Uiteindelijk ging het inter-
view best wel goed, zelfs be-
ter dan verwacht! Ik had het 
interview opgenomen zodat 
ik het interview later kon 
uitschrijven. Ik luisterde aan-
dachtig naar wat hij te ver-
tellen had en zelfs het door-
vragen ging best wel goed, 
ondanks dat ik dat vaak lastig 
vind. Ik raak heel snel afgeleid 
tijdens een interview, maar 
dit keer gebeurde dat geluk-
kig niet. Het interview verliep 
prima.

Twintig minuutjes
René vertelde erg leuk en 
veel dus ik kon ook veel door-
vragen. Uiteindelijk had ik ge-
noeg interessante informatie 
een artikel ervan te maken. 
Het interview duurde maar 
twintig minuutjes, ik had ver-
wacht dat het veel langer zou 
gaan duren. René had alles 
verteld en vertelde mij dat ik 
mijn eigen draai aan het ver-
haal mocht gaan geven. Dit 
vond ik erg leuk om te horen. 
Ik vind het niet zo leuk om 
een persbericht iets aan te 

passen. Het is veel leuker om 
zelf een artikel te schrijven. 
Daar leer je ook veel meer 
van.

Artikel uitschrijven
Nadat ik het interview had 
uitgeschreven was ik begon-
nen met het schrijven van het 
artikel. Ook dat verliep prima. 
Na ongeveer 45 minuten was 
ik klaar met het artikel. Ik las 
het daarna nog heel vaak 
door zodat ik zeker wist dat 
er geen fouten in zitten. Ver-
volgens stuurde ik het artikel 
naar Mariska toe. Zij had nog 
wel een paar dingen wat ik 
moest veranderen. Ik had 
een stukje geschreven over 
fabrikanten in Nederland. 
Uiteindelijk heb ik dit net wat 
anders geformuleerd omdat 
de term fabrikanten in Neder-
land onduidelijk was voor de 
lezers. In totaal ben ik samen 
met de feedback ongeveer 60 
minuten bezig geweest met 
het artikel. Nadat wij samen 
goed naar het artikel hebben 
gekeken en alles gecontro-
leerd hebben, heb ik het arti-
kel opgestuurd naar Zonwe-
ring Nijverdal. Ik wachtte de 
reactie nog even af van René. 
Als hij de tekst anders wilde 
dan kon hij dit aangeven en 
dan kon ik het veranderen. 
Wij publiceren het artikel pas 
na toestemming van het be-
drijf waarover ik heb geschre-
ven en het aanleveren van 
het beeldmateriaal.
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Ik had met mijn stagebe-
geleidster afgesproken 
dat ik een commercieel 
artikel ging schrijven voor 
Hart van Nijverdal. Nadat 
Mariska met een commer-
cieel collega had overlegd 
hadden zij samen een be-
drijf gezocht wat reclame 
wilde maken in de krant 
en die het geen probleem 
vonden als het geschreven 
werd door een stagiaire. 
Uiteindelijk ging het om 
Zonwering Nijverdal, een 
bedrijf wat een samen-
werking is gestart met Ten 
Cate Outdoor Fabrics. Het 
commercieel artikel zou 
net zo moeten worden 
als een artikel over Baan 
Transport Rijssen. Dit is 
een artikel wat eerder is 
geplaatst.

Ik had een mail doorgestuurd 
gekregen van Mariska. Hierin 
stonden de contactgegevens 
van Zonwering Nijverdal en 

een persbericht over de sa-
menwerking. Dit persbericht 
had ik doorgelezen en vervol-
gens heb ik gekeken wat er 
ontbrak in het persbericht. Ik 
miste wel wat productinforma-
tie en andere informatie dus 
hier heb ik allerlei vragen over 
bedacht zodat ik hier nog infor-
matie over kan toevoegen.

Definitiefase
In het persbericht wat ik 
had ontvangen stond heel 
weinig bedrijfsinformatie. 
Ik vroeg aan René, eigenaar 
van Zonwering Nijverdal, of 
dit bewust is gedaan of dat 
hij nog wel graag informatie 
en de geschiedenis van het 
bedrijf in het artikel wil heb-
ben staan. Hij vertelde mij 
dat dit bewust is gedaan en 
dat het artikel vooral over 
de samenwerking met Ten 
Cate Outdoor Fabrics moest 
gaan. Na dit antwoord heb 
ik mijn vragen weer aange-
past, zodat ik meer kon vra-

gen over de samenwerking 
en het product en minder 
over het bedrijf zelf.

Eigen draai gegeven
Ik moest een commercieel 
stuk schrijven dus ik moest 
op een positieve en leuker 
manier reclame maken voor 
Zonwering Nijverdal. Het 
voorbeeld wat ik had was dus 
het artikel over Baan Trans-
port Rijssen. Verder liet de 
eigenaar van Zonwering Nij-
verdal mij redelijk vrij met het 
artikel. Ik had bepaalde richt-
lijnen waar ik mij aan moest 
houden maar hij vertelde mij 
ook dat ik mijn eigen draai 
mocht geven aan het artikel. 
Ik had met de geïnterviewde 
afgesproken dat het com-
merciële artikel ongeveer 400 
woorden moest worden. Ik 
wilde enige informatie uit het 
persbericht gebruiken, maar 
vooral wilde ik het artikel bij-
na volledig herschrijven om-
dat ik dit leuker vond.

BPV-taak 2

Zonwering Nijverdal en TenCate Outdoor 
Fabrics starten lokale samenwerking

NIJVERDAL – Een Twent-
se fabrikant die onlangs 
de laatste innovaties op 
het gebied van zonwering 
heeft geïntroduceerd en 
een Twentse consument 
die nét eens iets anders 
wilde: Zonwering Nijver-
dal en TenCate Outdoor 
Fabrics gaan de samen-
werking aan. Ze slaan de 
handen ineen en komen 
samen met de nieuwste 

zonwering, voor iedereen!

Dit voorjaar heeft TenCate 
Outdoor Fabrics een nieu-
we collectie van Europese 
zonweringdoeken uitge-
bracht. Normaal gesproken 
alleen voor fabrikanten van 
zonwering voor de zakelij-
ke markt, maar nu niet! Dit 
kwam doordat een klant 
vroeg of Zonwering Nijver-
dal ook een terrasscherm 
met het nieuwe zonwering-
doek van TenCate Outdoor 
Fabrics kon leveren. Op dat 
moment hadden ze de nieu-
we zonweringdoeken niet, 
maar het schudde René 
Reinders, eigenaar van Zon-
wering Nijverdal, meteen 
wakker. René Reinders: “Ik 
nam contact op met Ten-
Cate Outdoor Fabrics, met 
de vraag of zij een lokale 
samenwerking wilden star-
ten om de nieuwe zonwe-
ringdoeken de lucht in te 
krijgen. Het is heel snel ge-
gaan en nu kunnen wij als 
twee Nijverdalse bedrijven 
Nijverdal meer op de kaart 
zetten.”

Win-win situatie
“Het is goed om te zien dat 
twee Nijverdalse bedrijven 
elkaar het succes gunnen. Er 
is een mooie lokale samen-
werking ontstaan waar we 
een groot succes van willen 
maken. Het is een win-win 
situatie. Wij hebben een 
prachtig nieuw product en 
TenCate Outdoor Fabrics 
krijgt goede publiciteit waar-
door zij mogelijk hun afzet-
markt kunnen vergroten”, 
vertelt René Reinders.

Kwalitatief beter
TenCate Outdoor Fabrics 
ontwerpt en produceert al 
veertig jaar voor fabrikan-
ten in Griekenland. Omdat 
in Griekenland de zon meer 
schijnt dan in Nederland, 
zijn de doeken zwaarder en 
dikker waardoor de kwaliteit 
van de doeken hoger is dan 
van de doeken die al jaren 
op de Nederlandse markt 
zijn. TenCate Outdoor Fa-
brics werkt met uv-printers, 
waarmee mooie motieven 
en patronen op het doek 
geprint worden. De doeken 
zijn dus niet alleen kwalita-
tief beter, maar ook is het ui-
terlijk een stuk luxer wat het 
nóg aantrekkelijker maakt 
voor de consument. U kunt 
ook aan beide kanten van 
het doek een andere stof 
kiezen, bijvoorbeeld een 
rustige neutrale binnenkant 
en een moderne buitenkant.

Advies en service
Bent u ook benieuwd naar 
de nieuwe zonweringdoe-
ken? Uiteraard zijn de doe-
ken van TenCate Outdoor 
Fabrics te bewonderen in de 
showroom van Zonwering 
Nijverdal aan de Smidsweg 
110. Hier bent u ook van har-
te welkom voor advies. Voor 
meer informatie over Zonwe-
ring Nijverdal en de nieuwe 
Freedom Collectie, kijk op: 
www.zonweringnijverdal.
nl  of www.thefreedomcol-
lections.com. De zonwering 
wordt door eigen monteurs 
van Zonwering Nijverdal 
volledig naar uw wensen op 
maat gemaakt en geïnstal-
leerd!
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Evaluatie commercieel artikel
Ik vond ook dit project 
erg leuk. Het was voor het 
eerst dat ik een commerci-
eel artikel mocht schrijven 
dus voor mij was het he-
lemaal nieuw. Ik had mij 
nog beter voorbereid dan 
normaal en ik was ook een 
beetje zenuwachtig voor 
het artikel. Uiteindelijk is 
het interview goed verlo-
pen en heb ik het artikel 
ook zonder enige proble-
men geschreven. Dit ging 
mij allemaal erg goed af. 
Ik was ook erg blij met het 
eindresultaat en ik vind 
dit ook een van mijn beste 
artikelen tot nu toe. Het is 
allemaal nét iets professi-
oneler en dat vond ik ze-
ker leuk om ook eens uit 
te proberen.

Uiteindelijk is de samenwer-
king helaas minder goed ver-
lopen dan ik had verwacht 
en gehoopt. Ik kon op geen 
enkele manier contact krij-
gen met het bedrijf, wat wel 
nodig was voor de goedkeu-
ring van het artikel. Dit heeft 
bij mij ook gezorgd voor erge 
tijdsdruk omdat ik mijn stage-
verslag wel af moest hebben. 
Ik had drie weken lang bijna 
dagelijks gebeld naar het be-
drijf maar ik kreeg niemand 

te pakken. Uiteindelijk heb ik 
opnieuw een mail gestuurd 
en heb ik uitgelegd dat ik 
hem niet te pakken kreeg 
maar dat dit wel noodzakelijk 
was. Ik had op dat moment 
nog iets meer dan een week 
om mijn stageverslag af te 
maken maar ook om de op-
maak te doen. Ik had best wel 
tijdnood. Gelukkig is, dankzij 
Linda (verkoop), het artikel in 
mijn laatste week nog goed-
gekeurd!

Leuke ervaring
Ik vond het een leuk project 
maar ik ben wel teleurgesteld 
door het slechte contact. Ik 

ben helaas zelf nooit terug-
gebeld of gemaild. Gelukkig 
heb ik via Linda toch goed-
keuring kunnen krijgen en is 
er verder niks aan de hand. 
Toch vind ik het wel jammer 
dat het zo is gelopen, omdat 
het natuurlijk leuker is als ik 
zelf alles kon afronden. On-
danks dit vond ik het een leu-
ke ervaring en ben ik blij dat 
ik de kans heb gekregen om 
een commercieel artikel te 
mogen schrijven. Het was net 
wat anders dan mijn andere 
artikelen. Ik vond het schrij-
ven van het artikel super leuk 
en ik ben ook tevreden met 
het eindresultaat.
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Ik had het artikel doorge-
stuurd naar René van Zon-
wering Nijverdal. Het ar-
tikel stond gepland voor 
11 juni, maar doordat 
Zonwering Nijverdal niet 
op tijd had gereageerd 
wat betreft feedback en 
foto’s konden we het arti-
kel nog niet publiceren. Ik 
moest wachten op foto’s 
van de showroom en het 
bedrijf zou ook nog een 
promotievideo maken. 
Deze video was voor de 
afgesproken datum nog 
niet gefilmd omdat de 
showroom dus ook nog 

niet klaar was. Hierdoor 
is het artikel verschoven. 
Wij hadden afgesproken 
dat hij de vrijdag van te-
voren zou aangeven dat 
het artikel die aankomen-
de in de krant zou komen. 

Wegens onverwachte extra 
drukte wacht het bedrijf nog 
even met publiceren. Dit was 
ook de reden waarom ik geen 
contact kreeg met René. Uit-
eindelijk is het artikel goed-
gekeurd en is er afgesproken 
dat het artikel na de bouwvak 
gepubliceerd gaat worden. 
Het was belangrijk dat wij 

toestemming krijgen van 
het bedrijf. Een commerci-
eel artikel is heel anders dan 
een normaal artikel. Bij een 
commercieel artikel moet je 
niet neutraal schrijven, maar 
moet je het bedrijf promoten. 
Je schrijft dus als het ware uit 
de ogen van het bedrijf (de 
klant). Wij moeten ons hou-
den aan hun wensen. Als zij 
willen dat het artikel alleen 
over de samenwerking gaat 
dan schrijven wij alleen over 
de samenwerking. Zij betalen 
voor de publiciteit en door de 
klanten en het verkoopteam 
blijven de kranten bestaan. 

Presentatiefase  
en klanten 

Hart van HaaksbergenDE LOKALE KRANT VOOR HAAKSBERGEN, ENSCHEDE, LOSSER, OVERDINKEL, GLANE, BOEKELO, USSELO EN BUURSE. MEER INFO OP WWW.HARTKRANTEN.NL

 Vrijdag 9 april 2021   
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 HAAKSBERGEN – Op 30 maart was de kick-o�  van AdoptIdee, een initiatief van PNO Consul-tants waarbij basisschoolkin-

deren gekoppeld worden aan ondernemers uit dezelfde om-geving. De kinderen gaan mee-denken over echte innovatie-

ve-uitdagingen van innovatieve bedrijven. Zo worden onderne-mers geïnspireerd door creati-viteit van kinderen. Hoe jonger 

hoe creatiever, dat is de gedach-te achter het concept AdoptI-dee. Samen komen kinderen en ondernemers namelijk tot de meest creatieve ideeën.
    Het begon in Groningen, maa ? r AdoptIdee gaat nu ook in Haaksber-gen van start. Carine Giesbers, con-sultant voor subsidies en innovaties, vertelt: “Toen ik hoorde wat voor groot succes het in Groningen is, dacht ik: hier wil ik iets mee in Twen-te, om te beginnen in Haaksbergen.” De drie basisscholen Paus Joannes, Kameleon en St. Bonifatiusschool doen mee aan deze innovatieve uitdaging. Een klas kinderen (groep 6, 7 en 8) wordt gekoppeld aan één van de negen ondernemers. Ze gaan nadenken over echte innova-tieve-uitdagingen van bedrijven.

Geslaagde middagOp dinsdag 30 maart was de kick-o�  via een livestream te bekijken, omdat deze door het coronavi-rus niet fysiek kon plaatsvinden. Ook online was het een geslaagde middag, vond Carine Giesbers. Ze vertelt: “De kinderen waren erg enthousiast, maar ook ouders, leer-krachten en ondernemers. Het was leuk om zoveel positieve reacties te 

horen. Ook zijn er allerlei proe� es gedaan die de kinderen thuis kun-nen nadoen. Wij zijn allemaal erg benieuwd hoe het gaat lopen en met welke creatieve ideeën de kin-deren komen. Wij hopen volgend jaar dat meer steden mee gaan doen. Onze ambitie is om AdoptI-dee te laten groeien in de rest van Nederland. We verwachten dat er volgend jaar ook daadwerkelijk meer steden gaan meedoen.”
Aan de slag
Begin mei zullen de ondernemers hun probleem/uitdaging gaan pit-chen in de klas. Daarna gaan de kinderen in groepjes aan de slag. Via een speciale app kunnen ze online de voortgang bespreken met de ondernemers. Ook gaan de kinderen leren hoe ze een goede videopitch kunnen houden. Op 16 juni, de einddag, zullen de idee-en gepresenteerd gaan worden. “Nu een fysieke einddag niet kan doorgaan hebben we een manier gevonden dat het toch door kan gaan: via de videopitches. Ook op deze manier kunnen we het mooi en dynamisch afsluiten. We heb-ben er erg veel zin en en we zijn benieuwd hoe het gaat verlopen”, zegt Giesbers. 

 Kick-o�  AdoptIdee groot succes    

 Gemeente stelt beleidsregels voor zonnevelden vast    HAAKSBERGEN – Op donder-dagavond 1 april heeft de ge-meenteraad van Haaksbergen de Beleidsregels zonnevelden vastgesteld. Met dit beleid wordt ruimte gegeven aan maximaal 40 hectare zonnevelden in de gemeente Haaksbergen. Zon-nevelden leveren daarmee een belangrijke bijdrage aan de ver-duurzaming van Haaksbergen.
    Wethouder duurzaamheid Louis Koopman is blij dat de Haaksbergse gemeenteraad akkoord is gegaan 

met de beleidsregels. “Dat betekent dat we nu echt concreet aan de slag kunnen met zonnevelden in Haaks-bergen. Er zijn bij ons meerdere ini-tiatieven voor zonnevelden bekend, waaronder vijf die in samenwerking met de Energiecoöperatie Haaksber-gen worden ontwikkeld. De verschil-lende initiatiefnemers hebben vanaf 16 april de mogelijkheid om een vooroverlegplan in te dienen.”
Input voor beleidsregelsIn een eerder stadium konden in-woners al volop meepraten over het 

grootschalig opwekken van energie in Haaksbergen tijdens diverse bewo-nersavonden. “Die input hebben we gebruikt om de beleidsregels voor 

de grootschalige opwek door mid-del van zonnevelden op te stellen”, legt collega-wethouder Jan-Herman Scholten uit. “Binnen die beleidsre-

gels zon, die nu zijn vastgesteld door de gemeenteraad, kan de komende periode maximaal 40 hectare aan zonnevelden gerealiseerd worden.”
ToetsingscomitéWethouder Ruimte Scholten wijst erop dat initiatiefnemers met het in-dienen van een vooroverlegplan de mogelijkheid krijgen hun plannen te laten voorzien van een voorlopig advies door een deskundig toetsings-comité. “De plannen met de hoogste score krijgen een positief advies voor het aanvragen van een omgevings-vergunning. Voor 14 mei 2021 moe-ten de aanvragen omgevingsvergun-ning bij de gemeente binnen zijn, waarna de formele procedure begint.” 
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 ENSCHEDE – De coronacrisis 

heeft ook een grote impact op 

vrijwilligersorganisaties zoals 

speeltuinen, scoutinggroepen 

en jeugdkampen. Die vrijwil-

ligersorganisaties krijgen een 

� nanciële bijdrage van de ge-

meente van maximaal 5.000 

euro.

    Doordat een brancheorganisatie 

zich hard heeft gemaakt in Den 

Haag is er zo’n 7,4 miljoen euro op-

gehaald voor vrijwilligersorganisa-

ties. Deze subsidie moet verdeeld 

worden over alle gemeenten in 

Nederland. De � nanciële bijdrage 

is een tegemoetkoming voor de 

gemiste inkomsten in 2020 door 

het coronavirus.

Niet in verhouding

Henja Bartelink, directrice van 

Stichting Enschede Speeltuinen 

(SES): “Wij hebben de subsidie na-

tuurlijk meteen aangevraagd voor 

al onze speeltuinen. Alle kleine 

beetjes helpen.” Het bedrag wat 

de overkoepelende organisatie 

ontvangt, moet verdeeld worden 

onder alle zeventien speeltuinen 

die onder de organisatie vallen. 

“Dat is natuurlijk niet veel, als je 

kijkt naar welke inkomsten iedere 

speeltuin is misgelopen. Het staat 

niet in verhouding met elkaar”, al-

dus Bartelink.

Hulp
Van alle zeventien speeltuinen, helpt 

de SES er nu � nancieel drie. Sommi-

ge speeltuinen krijgen nu nog in-

komsten van verenigingen die ruim-

tes huren en redden het zelfstandig. 

Henja Bartelink: “Wij hebben altijd 

gezegd dat wij de speeltuinen niet 

laten vallen. Dat gaan wij nu ook 

niet doen. Waar het moet en kan, 

ondersteunen wij de speeltuinen 

die geen inkomsten meer binnen-

krijgen door bijvoorbeeld verhuur. 

Maar wij laten de speeltuinen echt 

niet vallen. Wij hebben de keuze 

gemaakt om andere uitgaven niet 

te doen, zodat wij de speeltuinen 

kunnen ondersteunen.”

Speeltuinen geopend

Door de lockdown zijn alle winkels 

en (speeltuin)gebouwen gesloten, 

maar de speeltuinen natuurlijk niet. 

Kinderen kunnen dus nog gewoon 

buitenspelen, wat ook ontzettend 

belangrijk is. Speeltuinen organi-

seren nu alsnog activiteiten, zoals 

een online bingo, of andere buiten-

activiteiten. “De kinderen zijn altijd 

welkom bij de speeltuinen. Geluk-

kig zijn er ook nog veel kinderen 

die komen spelen”, zegt Bartelink. 

 Speeltuinen krijgen 

� nanciële bijdrage    

 Grootste nanotech lab van Nederland in Enschede

    ENSCHEDE – Het grootste na-

notechnologielab van Neder-

land: het ‘MESA+ NanoLab’ op 

de UT campus in Enschede or-

ganiseert op 4 juni 2021 het 

13e internationale symposium 

voor nanobiotechnologie, ‘van 

de fundamentele kennis tot de 

praktische applicaties’. 

    Veel horen we er niet van, maar 

het hosten van zo’n internationaal 

symposium is niet niks. Nanobio-

technologie onderzoek reikt uit naar 

veel verschillende wetenschappers 

vanuit diverse specialisaties: de fy-

sieke wetenschappen, levenswe-

tenschappen en medicinale weten-

schappen. Nanotechnologie op zich 

trekt nog een veel groter publiek 

aangezien het kan worden toege-

past op bijna elk denkbaar vlak.

Mogelijkheden

Op een haast onvoorstelbaar klei-

ne schaal, die van nanometers, 

(een nanometer is een miljardste 

meter, iets groter dan een atoom), 

werken de wetenschappers en 

studenten aan fascinerende pro-

jecten in het MESA+NanoLab op 

de campus van de Universiteit 

Twente. Bijvoorbeeld het maken 

van chips om elektrische activiteit 

in breincellen te meten of het wer-

ken aan oppervlaktes die zichzelf 

schoon kunnen maken. Door de 

eindeloze mogelijkheden wordt 

nanotechnologie vaak de techno-

logie van de toekomst genoemd. 

Simpel gezegd houdt werken met 

nanotechnologie in dat je mate-

rie bestudeert en manipuleert op

nanomicroscopische schaal. 

Vertrouwen
In 2019 besloot Universiteit Twen-

te ruim 15 miljoen euro te inves-

teren in het NanoLab. Dit geld 

wordt geïnvesteerd om de facili-

teiten van het NanoLab te verbe-

teren en de infrastructuur state of 

the art te houden. 5 miljoen euro 

wordt geïnvesteerd door het lab 

zelf middels een lening, de rest 

moet worden opgebracht door 

de 2,5 procent groei van de ba-

ten die verwacht wordt. Volgens 

Mirjam Bult die bij de UT werkt als 

bestuurs-vicevoorzitter, erkennen 

de faculteiten het belang van het 

lab en hebben ze vertrouwen in 

deze groei.

Informatie
Meer weten over Nanobio2021? Ga 

naar: https://www.utwente.nl/en/

mesaplus/events/2021/6/931292/

nanobio2021.   
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Conclusie: hoe is mijn stage verlopen? Wat vond ik ervan?
Ik merk dat ik wel wat ben 
veranderd in mijn gedrag 
na het stage lopen bij DWF 
Mediamakers. Ik spreek nu 
makkelijker onbekenden 
aan. Ik vond presenteren 
ook lastig. Dat vind ik nu 
nog steeds wel, maar tij-
dens de terugkomdagen 
op school moest ik presen-
teren en ik merkte dat dit 
een stuk beter ging dan 
voor de stage. Ik praatte 
een stuk makkelijker en op 
dat moment merkte ik echt 
wel wat verandering.

Voordat ik op stage ging had 
ik moeite met creatief schrij-
ven. Ik bleef vaak te zakelijk 
waardoor het soms ook saai 
werd of te informatief. Na mijn 
stage merk ik dat dit mij echt 

stukken beter afgaat. Ik heb tij-
dens mijn stage veel creatieve, 
losse stukken geschreven voor 
in de krant. Door veel te oefe-
nen zijn mijn vaardigheden 
verbeterd. Ik heb geleerd hoe 
ik sommige dingen nog net 
wat leuker kan schrijven.

Interviewtechniek
Ook merk ik dat het inter-
viewen mij wel iets beter af 
gaat. Ik heb hier nog steeds 
wel moeite mee, maar door 
het vaak te doen gaat het uit-
eindelijk elke keer een stukje 
beter. Ik vraag nu tijdens een 
interview meer door, dit is iets 
waar ik best wel moeite mee 
had. Ik heb ook mijn eigen 
project gehad op stage. Ik ging 
telkens naar atelier ’t Meera, 
een dagbesteding voor men-

sen met een (verstandelijke 
beperking). Die cliënten ma-
ken prachtige kunst en ik ging 
ze interviewen. Dit was in het 
begin best wel lastig omdat ik 
de vragen soms te moeilijk for-
muleerde. Nadat ik meerdere 
cliënten heb geïnterviewd 
ging dit ook beter. Nadat ik 
de cliënten had geïnterviewd 
ging ik het uitwerken en zet-
te ik iedere week een andere 
cliënt in het zonnetje. Dit was 
erg leuk om te doen en ook 
hier heb ik veel van geleerd. 
Het interviewen gaat steeds 
wat beter maar ik wil mij hierin 
zeker nog meer ontwikkelen. 
Ook tijdens en na het inter-
view voor het commerciële 
artikel wat ik heb geschreven 
merkte ik vooruitgang. Ik luis-
terde aandachtig en ik vroeg 

veel. Ik merkte verschil en dat 
was wel heel fijn.

Leuk en leerzaam 
De stage sloot ook goed aan 
op mijn studie. De kennis wat 
ik op school heb opgedaan 
kon ik hier gebruiken en zelfs 
verbeteren. De kennis wat 
ik hier heb opgedaan wil ik 
voortzetten bij mijn volgende 
stageplek. Ik vond de afgelo-
pen vijf maanden echt heel 
leuk en leerzaam. In eerste in-
stantie moest ik heel erg wen-
nen maar na een tijdje was ik 
volledig gewend en ging alles 
eigenlijk ook vanzelf. Doordat 
ik goede begeleiding kreeg 
ben ik nu ook wel een stuk ze-
kerder van de artikelen wat ik 
aanlever. Ik twijfelde altijd of 
het wel goed genoeg was. Na-

dat heel veel artikelen van mij 
in de krant zijn gekomen, en 
sommigen zelfs op de voorpa-
gina, merk ik wel dat ik goed 
schrijf en dat ik daar niet over 
hoef te twijfelen.

Slot
Ik wil DWF Mediamakers be-
danken voor de mogelijkheid 
om bij hun stage te lopen. 
Ook wil ik René Molendijk van 
vormgeving bedanken, hij 
heeft erg veel meegeholpen 
met het stageverslag. Vooral 
wil ik mijn stagebegeleidster 
Mariska de Wildt bedanken 
voor de goede begeleiding 
en de leuke en leerzame tijd. 
Ik heb het erg naar mijn zin 
gehad in de afgelopen vijf 
maanden en de tijd is voorbij-
gevlogen!
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Tussentijds gesprek
Op donderdag 20 mei had ik samen met mijn stagebegeleider 
Lotte van der Laan een gesprek met mijn stagebegeleider 
Mariska. Ik had ongeveer nog zes weken te gaan. De tijd is 
voorbij gevlogen en dus was het tijd voor een tussentijds 
gesprek. In dit gesprek hebben we gepraat over wat 
ik doe, wat ik had verwacht, hoe het gaat en hoe mijn 
stagebegeleider het vindt gaan en wat ik eventueel anders 
zou willen.

Lotte zou in eerste instantie op locatie komen. Vanwege het 
coronavirus kon dit helaas toch niet doorgaan en hebben 
wij ons gesprek via teams gedaan. Ik vertelde over wat ik 
allemaal deed op stage. Ik gaf aan dat ik heel veel schrijf en 
dat dit ook erg goed gaat. Veel bezig met persberichten, maar 
ook zelf artikelen schrijven, zowel met als zonder interview. Ik 
vertelde Lotte dat het creatieve schrijven een stuk beter ging 
dan voordat ik op stage ging. Ik heb erg veel artikelen hier 
geschreven. Bijvoorbeeld als er een bijzondere dag was, maar 
ook voor onze vakantiegeld krant die een paar weken voor 
het tussengesprek was uitgekomen. Voor die krant heb ik drie 
losse artikelen geschreven zonder interview. Dit leek eerst best 
een uitdaging, maar uiteindelijk ging het best goed en zijn 
drie artikelen weer in de krant gekomen! Ook vertelde ik over 
mijn project bij atelier ’t Meera. Ook heb ik online artikelen 
geschreven voor Sans, een online kledingwinkel in Rijssen. 
Met Sans is de afspraak dat zij elke twee weken in alle edities 
adverteren op de voorpagina. Als tegenprestatie krijgen zij 
elke maand een artikel op alle websites van de Hartkranten 
met daarin een link verwerkt die naar hun website verwijst. 

Leerdoelen
We hebben even gekletst over mijn stage leerdoelen, of ik 
deze leerdoelen heb gehaald en hoe dit proces is verlopen. 
Ik gaf aan dat ik een groot deel van mijn leerdoelen heb 
behaald. Het creatief schrijven gaat veel beter, het interviewen 
is ook iets vooruitgegaan en ik ben zekerder geworden van 
de artikelen wat ik schrijf. Ik heb nog steeds last van mijn 
concentratieproblemen, maar Lotte kwam met de tip om een 
prioriteitenlijstje te maken. Zo weet ik met welke taken ik moet 
beginnen en dit zorgt ervoor dat ik niet van alles tegelijk doe. 
Het interviewen kan zeker nog verbeterd worden, maar door 
het vaker te doen ging het ook telkens iets beter. Mijn project 
bij Aveleijn verliep ook erg goed en dit heeft ook zeker voor een 
deel meegeholpen met mijn interviewtechniek.

Nieuwe opdracht
Lotte vroeg aan mij wat ik in de laatste zes weken nog graag 
wilde doen. Hier moest ik even over na denken, ik vond het 
best een lastige vraag. Veel van wat ik wilde doen en leren 
tijdens mijn stageperiode heb ik daadwerkelijk al gedaan. 
Toen kwam Mariska met het idee dat ik een commercieel 
stuk mocht gaan schrijven. Dit leek mij heel leuk om te doen 
en zeker een flinke uitdaging. Zoiets had ik nog nooit eerder 
gedaan. Na het gesprek heeft Mariska contact gezocht met 
een commerciële medewerker en toen werd het in werking 
gezet.

BPV-taken
Ik vroeg aan Lotte welke BPV-taken ik zou analyseren. Deze 
taken mocht ik zelf kiezen. Ik heb gekozen voor mijn project bij 
atelier ‘t Meera en het commerciële stuk wat ik heb geschreven 
over de samenwerking tussen Zonwering Nijverdal en Ten 
Cate Outdoor Fabrics. Deze taken heb ik helemaal uitgewerkt 
en stap voor stap uitgelegd wat ik heb gedaan.

Kim Heerink

Vrijdag 30 juli 2021

Leerdoelen en reflectie
Voordat ik op stage ging 
had ik voor mijzelf een 
aantal leerdoelen opge-
steld. Ik wilde zelfverze-
kerder gaan interviewen. 
Ik had moeite met door-
vragen omdat ik vaak 
van de hak op de tak ging 
en ik dan vaak de draad 
kwijt was. Ik durfde ook 
niet echt te vragen. Hier 
wilde ik vanaf stappen. Ik 
had een hele slechte con-
centratie, ik ben vaak in 
dromenland en ik kon mij 
niet goed afsluiten van 
de buitenwereld. Ik wilde 
ook beter leren schrijven. 
Ik wil leren hoe ik een 
nieuwsbericht nog beter 
kan maken en hoe ik los-
ser kan schrijven. Dit vond 
ik nog heel lastig. Vaak 
bleef ik te zakelijk waar-
door het soms ook te saai 
werd, terwijl het ook op 
een andere manier veel 
leuker geschreven kon 
worden.

Na vijf maanden stage merk 
ik dat ik best veel leerdoelen 
heb behaald. Niet volledig, 
maar zeker voor een groot 

deel. Zoals eerder benoemd 
gaat het interviewen veel 
beter dan voorheen. Ik vraag 
meer door en ik durf ook 
meer te vragen. Ook gaat na 
veel oefenen creatief schrij-
ven een stuk beter.

Onnodige fouten
Ik heb helaas niet al mijn 
leerdoelen behaald. In mijn 
leerdoelen had ik vermeld 
dat ik een slechte concen-
tratie heb en ik snel afgeleid 
ben. Hier heb ik op mijn sta-
ge last van gehad. Ik maakte 
best veel onnodige fouten. 
Dit kwam omdat ik mij niet 
goed op één ding kon con-
centreren. Ik wilde allerlei 
dingen tegelijkertijd doen. 
Als ik een opdracht kreeg 
wou ik deze meteen klaar 
hebben, ook al was ik nog 
met iets anders bezig. Hier-
door zag ik sommige kleine 
fouten niet. Na vijf maanden 
heb ik nog steeds een slech-
te concentratie en raak ik 
slecht afgeleid. Ook ben ik 
nog steeds een beetje on-
zeker. Gelukkig heb ik daar-
naast bijna al mijn andere 
leerdoelen behaald.

Praktijk
Ik heb een hele tijd meege-
keken en nu weet ik hoe het 
er in de praktijk aan toe gaat. 
Het was een leerzame stage. 
Ik had wel moeite met het 
vinden van onderwerpen 
waar ik over kon schrijven. 
Als ik op een woensdag een 
onderwerp had bedacht, dan 
moest dit de volgende week 
op vrijdag nog steeds rele-
vant zijn omdat de krant op 
vrijdag uitkomt. Hier heb ik 
mijn hele stage lang best wel 
moeite mee gehad. Ook ver-
gat ik soms dat de krant pas 
later uitkwam dus dat ik niet 
op de voltooide tijd en data in 
de tekst lette. Uiteindelijk heb 
ik best veel interviews ge-
daan en heb ik ook veel leu-

ke artikelen geschreven. Het 
leukste aan deze stage vond 
ik dat ik best wel vrijgelaten 
werd. Ik mocht over heel veel 
dingen schrijven. Ik had twee 
eigen projecten wat ik erg 
leuk vond en hier kon ik ook 
zeker mijn creativiteit in kwijt. 
Ik vond de stage ook goed 
gaan. Ik heb het idee dat ik 
veel heb geleerd.

Blik op de toekomst
Voor mijn volgende stage was 
ik op zoek naar een bedrijf 
waar ik veel over het nieuws 
kan gaan schrijven. Mijn voor-
keur ging uit naar 1Twente, 
nu.nl of NOS. Ik heb een ge-
sprek gehad met 1Twente 
Hengelo en hier ben ik aan-
genomen! Vanaf september 
mag ik daar veel schrijven 
en kan ik ook mee op pad als 
ze gaan filmen. Ik kijk erg uit 
naar de tweede stage.

Arbo-geschikte werkplekken?
Mijn werkplek op stage is 
zeker een Arbo-geschik-
te werkplek. Ik heb een 
bureau waar ik aan kan 
werken, dit is allemaal 
in één grote ruimte. Vier 
bureaus staan bij elkaar, 
het bureau van Maris-
ka, Bjorn en van mij. Het 
bureau naast mij is vrij-
wel altijd leeg. Ik werk 
op kantoor vaak alleen 
met Mariska. Bjorn werkt 

thuis. Ik werk op stage op 
mijn laptop. Ik vind dit 
fijner werken. Ik kan niet 
zo goed overweg met de 
computers hier op stage 
en ik werk op mijn lap-
top veel sneller. Daarom 
heb ik er zelf voor geko-
zen om op mijn laptop te 
werken zodat ik mijn tijd 
beter kon besteden en 
het werktempo ook om-
hoogging.

Ik werk sommige dagen ook 
vanuit huis. Hier werk ik bo-
ven aan mijn bureau, of be-
neden aan tafel. Dat verschilt 
per dag. Ik werk het liefste 
met muziek op de achter-
grond, ik werk op stage ook 
best vaak met één oordopje 
in. Ik kan mij beter concen-
treren als ik muziek op heb 
staan en dit heb ik thuis 
ook. Thuis heb ik een prima 
werkplek en ook daar kan ik 

goed werken. De twee werk-
plekken zijn allebei Arbo-ge-
schikt.

Interviewen
Als ik in de middag een in-
terview heb dan werk ik vaak 
ook vanuit huis. Omdat ik op 
kantoor niet in een andere 
ruimte kan zitten voor een 
interview werk ik op zo’n mo-
ment liever thuis omdat ik 
mij niet zo goed kan afsluiten 
van de andere geluiden als ik 
aan de telefoon ben. Vaak is 
het op kantoor te rumoerig 
voor een interview.



DWF Media
DWF Media bestaat sinds 1999 en is gestart onder 
de naam DWF Publishing. Wij zijn een kleine full-
service uitgeverij en beschikken over een eigen 
studio. 

DWF Media geeft een aantal lokaal sterke huis-aan-
huiskranten uit, onder de merknaam ‘Hart van …’ 
Met onze huis-aan-huis-kranten bereiken wij ruim 
256.500 huishoudens. 

Daarnaast verzorgen wij maandelijks een aantal 
thematische uitgaven, zoals onze mobiliteitskrant 
Autopaper, met een bereik van ruim 385.000 
huishoudens. 

Als full-service uitgeverij, verzorgen wij 
ook media-advies, vormgeving, drukwerk & 
promotiematerialen, speciale uitgaven & magazines, 
vormgevingsdiensten, website ontwerp & bouw en 
(folder)verspreidingen. 

Wij hebben een klein enthousiast team, dat u graag 
advies op maat geeft. Onze bedrijfscultuur kenmerkt 
zich door een hands-on mentaliteit en een gezonde 
dosis Twentse nuchterheid.


